
 

 
 

 

 

Hej! 

Jag kan nu bocka av mitt första halvår som näringslivschef i Haninge, tiden har gått 

fort som det gör när man har roligt. I fredags hade vi vårens sista företagarfrukost där 

Vattenfall stod som värd och nu är det midsommarvecka. För mig känns det inte som 

det var så länge sedan jag i december klev in i kommunhuset på min första 

arbetsdag. Att få förmånen att lära känna en för mig helt ny kommun med allt vad det 

innebär, att förstå hur näringslivet i Haninge ser ut, att träffa och lära känna 

kommunens företag och företagare, att få samarbeta med nya kollegor i 

kommunhuset, att förstå hur den nya politiska ledningen vill ha det och att få omsätta 

vad de vill till hur vi ska göra det. Allt det där har varit och är otroligt stimulerande.  

Bland det roligaste vi har gjort under våren är att vi har genomfört ett fyrtiotal 

företagsbesök tillsammans med KSO Sven Gustafsson och hans kollegor i den 

politiska ledningen. Det är en av de viktigare komponenterna i vårt arbete med att 

skapa ett företagsklimat i världsklass i Haninge, att komma ut på plats till er, lära 

känna era verksamheter och genom dialog vid era fikabord höra om möjligheter och 

utmaningar och att förstå vad ni tycker fungerar bra och mindre bra i kommunen. Det 

är ju med dialogen som allt börjar.  

Nu är sommarperioden snart här och de flesta av oss har möjlighet att få lite ledigt 

och kan ladda batterierna inför hösten, även om jag vet att det finns verksamheter 

som har sin högsäsong och kör för fullt.  

Jag vill därför passa på att önska er alla en härlig sommar, jag hoppas att vi ses i 

höst på någon av våra frukostar eller på ett företagsbesök. Vill ni träffa oss går det 

fint att skicka ett mail till naringsliv@haninge.se så ser vi till att boka ett besök med 

er.  

Trevlig sommar! 

Anders 
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